
                                                                                        
 

 

Referat   

  

Møtedato:  11.01.2023 (19:00 – 20:00)  Sted:  Skolen  

Møteleder:
  

Trine Celine Mortensen 

Referent:  Trine Celine Mortensen Dato:  11.01.2023 

 

Til stede: 

8A  Endre Gundersen 
Vara: Britt Dalland 
 
  

9A  c 10A  Ingrid Sæther 
Vara:? 

8B  Agnete Svendsen 
Tenfjord Engelsen 
Vara: Hanne 
Fagerholt 

 

9B  Frode Svendsen 
Vara:  

10B  Bret Williamson 
Vara: Gertie Nygaard 

8C  Majken A. 
Molland 
Vara: Marianne 
Adonaba 
  

9C  Kaja Åslid Enge 
Vara:  

10C  Cathrin Fløgstad 
Vara: Kristin Fjelberg 

8D  Anette Gundersen 
Vara: Toril 
Saatvedt 
  

9D   
Vara:  
  

10D  Lene Aalen 
Vara: Janne Andvik 

8E  Oded Ben-Horin 
Vara: Elin 
Horntvedt 

 
9E  

Maret Falkenberg 
Vara: 

10E  Knut Arne Børresen 
Vara: Eivind Sirnes 

  
  

  
Eli S. Handeland (rektor)  

 
 
 
 
 



 
Agenda:  

 

Punkt  Sak/Aksjon  Ansvarlig  Frist  

1  Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent.   
Godkjenne innkallingen og referatet fra forrige møte – ingen 
kommentarer. 

  
Info  

  

2  Rektor Orienterer:  
Har vært en grei oppstart. 
Jobber systematisk med inspeksjon. Hvor oppleves det trygt og ikke 
på skolen slik at lærerne kan være ekstra observant på de områdene 
der det trengs ekstra. 
 
Foreldreundersøkelsen var det 41 % som svarte mot 35% generelt i 
Bergen Kommune.  
Kun en av foreldrene velges. Tilfeldig hvilken forelder det kommer til. 
  

  
Info  
  

  

3  Eventuelt: 
Det ble valgt ny leder og nestleder i FAU.  
Ny leder er Marte Falkenberg og ny nestleder er Majken A. Molland.  
 
Videre ble det ytret ønske om mer informasjon om rus og hva som 
rører seg i ungdomsmiljøet. Slik at foreldre kan ligg i forkant. I andre 
bydeler ble det fortalt at politiet har årlige oppstartsmøter med 
8.trinn foreldre. Kunne dette vært mulig å få til på Storetveit også? 
 
Ingrid informerte om temakvelden som blir 8. mars fra 18-20. Temaet 
for kvelden er ungdom og psykisk helse.  
 
Ellers hadde vi diskusjoner om elevene fikk tilstrekkelige faglige 
tilbakemeldinger gjennom året. Dette var det flere som opplevde at 
de ikke gjorde.  
I tillegg ble den heldigitale skolen diskutert og det ble ytret et ønske 
om å få  høre litt om begrunnelsen for dette valget. 
  

  
  
  
  
  
 
  
  
  

  
  
  
  
  
  
  
  

7  Neste møte:     
FAU Leder  

  

  

 
 
 
 
 
 
 


